
V Libochovanech dne 19. prosince  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Hospodyně jsou v plné přípravě vánočních svátků, otcové rodin se snaží pomáhat alespoň tím,  že 

občas dohlédnou na potomky, dovezou nákupy nebo se i osobně  zúčastní úklidu. Ikdyž, ruku na 

srdce. Uklízíme přeci každý týden, každý den, tak jaképak velké běsnění. Tak klídek a raději si 

vychutnávejte adventní čas bez zbytečných stresů. Cukrátek napečte jen tolik, abyste je nemuseli po 

Vánocích vyhazovat domácím zvířátkům, stejně jim to nedělá dobře. 

  

Pondělní zpívání „Vinohrádku“  v kostele bylo milou připomínkou našeho dětství, plný kostel značí, že 

tato předvánoční zastavení jsou vítána. V úterý se nám předvedly nejmladší děti v naší školičce, moc 

jim to slušelo. Změna ve vedení MŠ prospěla celému zařízení, atmosféru při dopoledním provozu 

chválila i školní inspekce, která v Mateřské škole byla v minulém týdnu. Moc mě to těší. Dětí máme ve 

školce víc než nám dovoluje předpis, ale protože je to pouze o jedno nebo dvě děti navíc, nemáme 

s tím závažnější problém. Do školky jsme v uplynulých dnech předali houpadla, která děti velice rády 

využívají. Rádi bychom jim v příštím roce pořídili i lepší vybavení školní zahrady, aby prolézadla 

odpovídala současné situaci potřeb. V Řepnici si už veřejnost zvykla na nové hřiště, s jarem 

dokončíme i to očekávané sezení pod přístřeškem. 

  

V minulém týdnu jsme byli kontaktováni firmou AZ konzult, která zabezpečuje pro Státní plavební 

správu projektovou dokumentaci na zhotovení přístavního mola pro kotvení plavidel osobní lodní 

dopravy.  Nebudou s tím pro nás žádné finanční výdaje, myslím si, že všechno ostatní, co bude na 

provoz lodí navazovat si vyžádá čas a praxe s touto formou turistiky. Zatím ještě nemáme bohužel ve 

vsi takový potenciál služeb, které by mohly na turistickém ruchu profitovat, přestože jsem 

přesvědčena, že podmínky by tu byly. Ale je to opravdu na rozhodnutí každého občana, kterak si 

s touto možností nabídky práce pro rozvoj turistiky v naší oblasti, poradí a využije ji. Nebo také ne. Jak 

říkám, je to každého věc. 

            

Do příštího roku vstoupíme s rozhodnutím zvýšit platbu za likvidaci odpadu z popelnic 110 l.  Je to 

dáno tím, že byly zvýšeny ceny ukládání odpadů na skládku a firma AVE nám tyto platby navýšila 

s účinností od 1.1.2009.  Propočítali jsme všechny ukazatele, porovnali jsme platby v okolních obcích a 

závěr je takový, že naše platby jsou v souladu s okolními obcemi, při přepočítání na hlavu jsme 

v mnoha případech na nižším čísle. Letos nás jenom velkoobjemové kontejnery stály více jak 100tisíc 

korun. O přesných číslech se dozvíte v dalších vydáních obecního zrcadla, které chystáme na leden a 

pak každý další čtvrt rok.  Jak je již téměř zvykem, přestože vás vyzýváme ke spolupráci na tvorbě 

našich webových stránek či právě o příspěvek do Obecního zrcadla, nikdo se zatím nenašel. Ani 

v kladném ani v záporném smyslu. Že by to opravdu bylo všem jedno? 

  



V termínu jsme dokončili úpravu komunikace a cyklostezky, které nám obě dotoval Krajský úřad. Do 

15. ledna bude provedeno závěrečné vyhodnocení a odeslána zpráva o využití finančních prostředků. 

Nebylo to jednoduché, protože v závěru roku máme vždy problém s objemem financí. Je téměř již 

tradicí, že Finanční úřady zadržují platby do nejzazšího termínu, kdy je odesílají na obce. Státní kasa je 

prázdná, tak se zkrátka hospodaří s úroky plateb, které všichni povinně do kasy finančního úřadu 

odvádějí. Je to k vzteku, ale to nikoho moc nezajímá, starosto poraď si. 

  

Od příštího týdne bude úřad až do nového roku uzavřen pro běžný provoz. Vybíráme si dovolenou, 

myslím, že zaslouženou. Končíme rozpočtový rok odevzdáním veškeré hotovosti do banky, nové platby 

budou přijímány až v novém roce. 

  

Na závěr mi dovolte popřát vám všem klidné prožití vánočních a novoročních svátků, krásné sluneční 

dny naplněné zdravím a štěstím v roce příštím. Mějte se fajn.    

  

  

Na shledanou teď už v příštím roce  se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


